

Circular No. 6 /2025
25/ March/ 2025

تعميم رقم : 6 / 2025م
25 / مارس / 2025م

To : All Midcal Fitness Centers
(IGRA)

إلى : جميع مراكز فحص اللياقة الطبية (إجرا)

الموضوع : وقف سحب عينات الإجراء في مراكز فحص اللياقة الطبية الخاصة في الإجازة الرسمية
Sub: launch date for the interviews and exam online booking service

Based on the instructions from Office of His Excellency the Undersecretary for Health Affairs, according to Al-Barwa No.: 252386070. Due to upcoming Eid holiday and to organize work in medical fitness centres during this period, we would like to inform you suspending works of collection IGRA samples in private medical fitness centres will be effective on Wednesday, March 26, 2025, until the end of the official holiday.

بناء إلى الخطاب الوارد إلينا من مكتب سعادة الوكيل للشؤون الصحية حسب البروة رقم: 252386070 وذلك نظراً لحلول إجازة العيد الفطر المبارك وحرصاً على تنظيم العمل وضمان انسيابية الإجراءات الصحية خلال هذه الفترة، نود الإحاطة بوقف سحب عينات فحص السل الرئوي الكامن في مراكز فحص اللياقة الطبية الخاصة، اعتباراً من يوم الأربعاء 2025/03/26، وحتى انتهاء الإجازة الرسمية. وكل عام وأنتم بخير .



الدكتور . مهنا بن ناصر المصلي

مدير عام المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة

Dr. Muhanna Nasser Al Musalhi

Director General- D.G. Private Health Establishments